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Colofon
WAARDERVOL is een initiatief van: StyleMathôt (drukwerk en productie) • Fonts+Files visuele communicatie (vormgeving en layout) • Parkmanagement Waarderpolder (tekstbijdragen)
Waardervol verschijnt vier keer per jaar en wordt verspreid onder alle bedrijven in de Waarderpolder. Kun je er niet genoeg van krijgen? Extra exemplaren zijn af te halen bij StyleMathôt,  
Fonts+Files, Sea Cottage, Intervolvement Communicatie en Parkmanagement Waarderpolder (Gebouw De Connectie). Kijk voor meer informatie op www.waardervol.nl
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Waarderpolder 
staat er goed voor

Werk je in de Waarderpolder, dan zit je goed. Uit een onderzoek van afgelopen 
zomer blijkt dat in de regio rond Amsterdam bedrijven in de Waarderpolder 
het beste zijn voorbereid op nieuwe ontwikkelingen die ons te wachten staan: 
de ‘next economy’. Zij zijn het beste in staat om aan te sluiten op trends als 
circulaire economie, smart industry, robotisering en open innovatie. We zijn  
klaar voor een innovatieve en duurzame economische toekomst. 

Waarom scoort Haarlem zo goed?
Dat het Haarlemse bedrijventerrein zo goed 
scoort op Next Economy potentie komt onder 
meer door het grote aantal bedrijven en de grote 
diversiteit op het businesspark. “Ook het sterke 
samenwerkingsverband met de gemeente speelt 
mee”, vertelt Ruud Meijer bestuurslid van Park-
management Waarderpolder. “Daardoor zijn las-
tige projecten mogelijk, zoals het gezamenlijk 
opwekken van energie of het verwerken van rest-
stromen.Bijna nergens zie je collectieve projec-
ten voor zonnepanelen, maar wel op Waarderpol-

der Haarlem Business Park. Door het collectief 
aan te pakken, kun je grote stappen maken.”

Leuk, maar wat heb je eraan?
Een bedrijventerrein dat goed op de toekomst is 
voorbereid, trekt de aandacht van bedrijven die 
zich willen vestigen. En dat betekent werkgele-
genheid voor de stad. Het onderzoek laat zien 
dat Waarderpolder Haarlem Business Park een 
populaire vestigingslocatie is. Dat blijkt trouwens 
ook uit de verkoop van bedrijfskavels. ”De afgelo-
pen jaren zijn veel lege bedrijfskavels verkocht”, 

zegt Huisvestingscoach Simon Lodder. “Waar 
de vraag hoog is, stijgt de prijs”, zegt Lodder. 
“De gemeente moet haar grond verkopen tegen 
marktconforme prijzen, die door een onafhan-
kelijke makelaar zijn vastgesteld. Voor sommige 
bedrijfstypen wordt de Waarderpolder daardoor 
te duur. Dat is weleens jammer, maar zo werkt de 
markt. Daarbij moet een bedrijf dat hier een kavel 
koopt ten minste 8 arbeidsplaatsen per 1000 m2 
aangekocht terrein realiseren.” 

Jagen we met alle eisen geen 
bedrijven weg?
Lodder: “Voor sommige bedrijven zijn onze eisen 
te hoog. Maar tegelijkertijd vestigen zich ook 
nieuwe bedrijven of verhuizen bestaande bedrij-
ven van elders naar hier.” In de huidige markt is 
het belangrijk om niet alleen op grondprijs te con-
curreren, maar je ook te onderscheiden. Dat lijkt 

goed te lukken. “Het terrein is volop in beweging, 
vertelt Lodder. “Wekelijks spreek ik ondernemers 
die interesse hebben. Op bijna alle beschikbare 
kavels loopt een optie.”

En levert het ook banen op?
Daar lijkt het wel op. Van alle bedrijventerreinen 
in de Metropoolregio Amsterdam (MRA). heeft 
de Waarderpolder de hoogste werkgelegenheid 
per hectare. Bijna dubbel zo veel als het MRA-
gemiddelde. Maakbedrijven, industrie, vervoer, 
opslag en groothandel zijn de grootste bedrijfs-
takken. 

Het onderzoek ‘Herstructureringsopgave be-
drijventerreinen MRA is uitgevoerd door de 
STEC-groep in opdracht van het Projectbureau 
Herstructurering Bedrijventerreinen van de Me-
tropoolregio Amsterdam (MRA). 



Online mediaplatform Haerlems Bodem

De stem van de regio

Haerlems Bodem
Haerlems Bodem is ontstaan vanuit een gemis, een dergelijke 
site met een moderne insteek en toine of voice bestond niet. “Ik 
vond dat er ruimte nodig was voor vernieuwing en verjonging. 
Een platform waar mensen in een notendop konden zien wat er 
allemaal in Haarlem te doen was en dat op een eigentijdse ma-
nier.” Het idee begon op Facebook en na een half jaar kwam daar 
de website bij. Er kwam meer diepgang en steeds meer mensen 
leerden Haerlems Bodem kennen. Inmiddels, zes jaar later, werkt 
Haerlems Bodem met team vrijwilligers, komen er gemiddeld 
25.000 bezoekers per maand op de site en zijn er meer dan 9.500 
likes op de Facebookpagina. Daarbij een trouwe en groeiende aan-
hang van fans en volgers, waardoor Haerlems Bodem een gede-
gen bereik heeft en een stem in de regio aan het worden is. “Naast 
de website vind ik het belangrijk dat we ook andere toffe dingen 
doen. Zoals ‘PolderGoud Festival’ dat we recent organiseerden in 
de Waarderpolder. De kern blijft wel de verhalen, maar door andere 
dingen te doen kan ‘HB’ nog belangrijker worden.” 

Lokaal
Het businessmodel van Haerlems Bodem bestaat uit contentmarke-
ting. Betaalde artikelen, foto’s en (voornamelijk) video’s vind je tus-
sen de ‘vrije’ artikelen. Daarbij wordt er graag samengewerkt met 
ondernemers uit de regio. “Ik denk dat we veel kunnen betekenen 
voor lokale ondernemers. We maken de content en hebben daarbij 
direct een platform waar we deze op uitzetten naar een lokaal pu-
bliek.” Haerlems Bodem heeft de ambitie om te groeien tot een me-
dium dat gevolgd wordt door een publiek dat vernieuwing omarmt 
en in beweging komt door de verhalen die zij zien, lezen of horen.

Haerlems Bodem
A. Hofmanweg 1a - Z2.03 
2031 BH Haarlem
info@haerlemsbodem.nl
haerlemsbodem.nl

In 2015 waren meer dan 300 crowdfunders en een bank gek genoeg 
om de missie van brouwerij het Uiltje te financieren: To Brew F*cking 
Good Beer! In september 2016 werd die missie werkelijkheid toen de 
gloednieuwe brouwerij in bierstad Haarlem op volle toeren begon  
met brouwen.

 
Onze ambities zijn groot! Liefde voor spe-
ciaalbier bracht ons op de plek waar we nu 
staan. De mooiste bieren die we maken zijn 
dan ook de meest uitgesproken stijlen. We 
zoeken de extremen op. Bij het Uiltje is geen 
zacht Weizenbier te krijgen. Enkel keihard 
gehopte bieren waarvan we kruiwagens te-
gelijk in de ketel knallen. Zoals vette India 
Pale Ale’s, zure bieren, rookbieren, bieren 
met fruit, koffie, drop, zelfs een kerstboom 
was niet veilig voor de brouwketel. Of juist 
in oude whiskyvaten gerijpte Russian Impe-
rial Stouts, Scotch Ales en Barleywines.

Dus houd je van een bijzonder en wat extre-
mer bier? Knap eens een Uiltje!
 
Onze brouwerij is uitgerust met een brouw-
huis waar we 3000 liter bier per keer in 
kunnen brouwen. In 11 vergistingstanks, 
variërend van 30 tot 60 hectoliter per tank, 
hebben we een totale lager capaciteit van 
380 hectoliter. Deze machines en onze 
afvullijnen, zijn van topkwaliteit en zorgen 
voor een minimale zuurstofopname tijdens 
het afvullen. En dat resulteert in verrukke-
lijke IPA’s!

Maar wat dacht je van onze barrelroom? 
Met meer dan 300 rum-, wijn-, whisky-, gin-,  
bourbon-, calvados- en cognacvaten, vol 
met zware pikzwarte muiters van bieren. 
Dit is de geboortegrond waar onze Sequen-
ce-series en andere barrel-aged bieren ge-
duldig rijpen op de constante muziek van 
Johnny Cash (geen grap!).
 
Als laatst hebben we onze pilot system, een 
baby-brouwinstallatie en ‘pleasure system’ 
van 300 liter waar we al onze gekkigheid op 
uitproberen. Daar leren onze toekomstige 
brouwers hun eerste stappen in het vak, 
voor ze op de big boy gaan brouwen.

Brouwerij het Uiltje
Bingerweg 25
2031 AZ Haarlem
T: 023 - 844 63 95

Haerlems Bodem, 2012, is een online mediaplatform dat bericht over onder andere muziek, 
uitgaan, lifestyle, ondernemen en cultuur in Haarlem. Sinds januari 2018 betrekken ze een kantoor 
in verzamelgebouw ‘Onder de Toren’, vlak onder de iconische KPN-toren. Waardervol sprak met 
oprichter en drijvende kracht Dennis Cup.

Brouwerij het Uiltje

To Brew F*cking Good Beer!

Mijn brug…

Jouw brug…
“Het is zo mooi om te zien hoeveel mensen er plezier van 
de brug hebben.” Ruud Meijer was al vanaf het eerste 
ogenblik overtuigd dat de fietsbrug er moest komen. Maar, 
zonder slag of stoot ging het niet. “Vorige week zat ik er 
met een vriend over te praten en na een tijdje zei hij: ‘Het 
lijkt wel een boek. Moet je dat niet eens gaan schrijven?’ 

Meijer, die als gebiedsverbinder Waarderpolder bij de ge-
meente Haarlem werkt, is sinds 2009 betrokken bij het 
bedrijventerrein. “Toen ik begon was er al sprake van dat 
er een brug zou komen. Dat vond ik een heel goed idee 
omdat dat de ontbrekende schakel was tussen de stad en 
het Figeeterrein. Elke fietser die wel eens op het bedrijven-
terrein moet zijn, weet dat je ‘vroeger’ helemaal om moest 
fietsen over de Nijverheidsweg. Maar op het stadhuis en 
bij de provincie was het in 2009 nog lang niet zover. Geluk-
kig wint de aanhouder. Door de fietsbrug zorgt ervoor dat 
de oude binnenstad, Nieuwe Energie en Figee aan elkaar 
geschakeld zijn, samen kunnen optrekken en een nieuw 
soort ondernemingen aantrekken.”

“Een collega stuurde mij pas een foto van de brug waar 
tien mensen tegelijk overheen fietsten en liepen! Alsof het 
altijd al zo is geweest.” 

De Figeebrug, waar 9 jaar naar werd uitge-
keken, is open en in gebruik. Volop! Wat 
zijn de eerste ervaringen? We vroegen het 
passanten en de twee mensen die de moed 
nooit opgaven dat de Figeebrug erzou komen. 

Pieter van de Spek, eigenaar van de Bakke-Rij en het Stof-
lab op het Figeeterrein, is vanaf het eerste idee enthousi-
ast voorstander van de fietsbrug geweest. Niet voor niets 
ging hij samen met de wethouder en de gedeputeerde 
van de provincie als eerste over de brug. “9 jaar geleden 
zijn we begonnen met een bijeenkomst ‘Sprong over het 
Spaarne’ waar we met projectontwikkelaars en de ge-
meente de eerste intentie hebben getekend voor de bouw 
van de brug. We voorzagen dat het goed voor Figee, ons 
deel van het bedrijventerrein zou zijn. In de praktijk zien 
we nu elke dag dat het ook echt werkt. Ik geniet er ontzet-
tend van om dagelijks al die mensen die hier werken met 
de fiets over die brug te zien komen. En ook het Figeecafé 
is blij met de extra aanloop, het is er zichtbaar drukker.” 

Hans (Hans Verleur Fotografie): 
“De directe verbinding van dit deel van de Waarderpolder 
naar het station is ontzettend fijn. Ik merk dat klanten die 
hierheen komen er ook blij mee zijn. Ik ging sowieso al vaak 
op de fiets naar het Figeeterrein, maar ik denk dat de fiets-
brug ook een stukje psychologisch helpt: dit terrein voelt 
nu meer verbonden met de rest van de Waarderpolder.”

Blanca (Hembrug): 
“Je ziet hier nu veel meer fietsverkeer. Ook is de brug fijn 
als we een rondje gaan lopen in de lunchpauze. Ik ben wel 
benieuwd wat er in de winter gaat gebeuren: de brug is erg 
steil.. En wij vragen ons af of zo’n dure en moeilijke (hef-)
constructie echt nodig was geweest. Er gaat ongeveer één 
schip per week de Industriehaven in of uit. Deze brug had 
prima een soort schuifconstructie kunnen hebben.”

Casper (Juulr): 
“Het is een mooie brug! En vooral heel handig. De afstan-
den worden veel korter.”

Evelijn (Evelijn Ferwerda): 
“Ik vind de Figee brug, met daarnaast de groenstrook met 
bomen, een aanwinst. Hierdoor bruist het steeds meer op 
de Hendrik Figeeweg. De Waarderpolder wordt leuk!”
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KS Perslucht 

Al 15 jaar dé perslucht 
leverancier in de Waarderpolder
Als je 15 jaar zegt dan lijkt het een korte periode 
maar als je 15 minuten met eigenaar Ed Schrijver 
praat dan denk je dat het bedrijf al minstens 50 
jaar bestaat.

KS Perslucht is landelijk preferred supplier voor de grote installa-
teurs als Kropman, Heijmans, Strukton, Engie en de BAM. Gespe-
cialiseerd in de voedingsmiddelen en farmaceutische industrie, 
leverancier voor de Dekamarkt, Aviateur, Wild (ADM) en natuurlijk 
onze trotse mede-Waardepolderbedrijven als Zandbergen, Jopen, 
Haarlemse bakker, Cavex en het Uiltje. In andere branches binnen 
de Waarderpolder is KS Perslucht ook actief als totaal oplosser, 
snel geteld zeker 70 bedrijven.   
 
Het team van KS Perslucht bestaat uit vakspecialisten, met ruim 
75 jaar ervaring, gedreven tot het bot die dagelijks met plezier de 
klanten het liefst 100% ontzorgen.
Dat wij geen voorrijkosten in de Waarderpolder rekenen is mee-
genomen volgens Ed Schrijver maar wij zien graag dat de klanten 
kiezen voor KS Perslucht omdat;
   Samen de uitgangspunten worden bepaald en van daaruit  

het juiste advies wordt gegeven
   De TD een vakkundig en goed opgeleid team is 
   Er een korte reactietijd is
   De voorraad zeer uitgebreid is aan persluchtonderdelen en 

machines

Energiebesparing, kostenreductie en persluchtkwaliteit zullen 
de komende jaren de markt bepalen. Kaeser, een Duits gedegen 
compressor merk, is het meest innoverend binnen de branche. 
Het efficiënt inzetten van compressoren verlaagt de energie- en 
onderhoudskosten.  
 
KS Perslucht is A-dealer van Kaeser compressoren en daarnaast 
merk onafhankelijk, samen de installatie ontwerpen wat op alle 
vlakken voor de klant het beste is, is onze uitdaging !

KS Perslucht BV
Tingietersweg 117
2031 ER Haarlem
T: 023 - 531 55 36
E-mail: info@ks-perslucht.nl
www.ks-perslucht.nl

Op deze pagina’s laten we elk kwartaal vier bedrijven 
uit de waarderpolder aan het woord. Want welke 
bedrijven zitten hier eigenlijk? Onze buren kennen 

we meestal wel maar er is zoveel meer bedrijvigheid 
in ons business park. Waardervol biedt een gratis 
platform om jezelf eens op een informele manier  

voor het voetlicht te brengen.

Wil je jouw bedrijf ook eens presenteren?  
We horen graag van je. Stuur een mailtje  

naar redactie@waardervol.nl, dan  
nemen wij contact op.

Jouw bedrijf in  
de schijnwerpers?

Bedrijven moeten 
nu echt aan 
de slag met 
energie besparen
Bedrijven en instellingen die jaarlijks 
minimaal 50.000 kWh elektriciteit en/of 
25.000 m3 gas verbruiken, zijn verplicht 
energiebesparende maatregelen te treffen 
als die binnen vijf jaar terug te verdienen zijn. 
Deze verplichting bestond al. Nieuw is dat 
bedrijven vanaf 1 januari 2019 moeten melden 
welke energie besparende maatregelen zij  
(al dan niet) hebben genomen. 

Elke 4 jaar
Bederijven hebben een half jaar de tijd voor de melding. 
Uiterlijk 1 juli 2019 moeten bedrijven met midden- en 
grootverbruik van energie een melding hebben ingediend 
waaruit blijkt welke energiebesparende maatregelen er 
zijn getroffen. Heb je nog geen maatregelen getroffen? 
Dan moet je als bedrijf aangeven wanneer je dit gaat 
doen. Volgens de wet moeten bedrijven die onder de 
reikwijdte van de betreffende wet vallen (art. 2.15 Acti-
viteitenbesluit Wet Milieubeheer) de overheid eens per 
vier jaar informeren over de genomen energiebesparende 
maatregelen. Om bedrijven hierbij te helpen zijn lijsten 
met Erkende Maatregelen gemaakt. Daar staat per bran-
che in aangeven welke maatregelen een bedrijf kan ne-
men om aan deze verplichting te voldoen. 

Hulp
Heb je als bedrijf hierbij hulp nodig? Parkmanagement 
Waarderpolder biedt de Energiescan aan die alle maat-
regelen en de vervolgstappen voor jou op een rij zet. De 
Energiescan van Parkmanagement Waarderpolder vraag 
je aan op www.waarderpolder.nl/duurzaam-en-circulair. 
Op woensdag 14 november besteden we uitvoerig aan-
dacht aan energiebesparing tijdens de kennissessie: 
Energiebesparing bedrijven: tijd voor actie!



www.waardervol.nl
drukwerk en productie Waardervol is een initiatief van: met medewerking vanvormgeving en layout

Parkmanagement Waarderpolder werkt voor onder
nemers aan een schoon, heel en veilig bedrijven terrein, 
een uitstekend vestigingsklimaat en een actueel dien
stenaanbod van hoge kwaliteit. 

bij het vorm geven van de toekomst van energie-
management.”

Tijdens kennissessie Energiebesparing bedrij-
ven: tijd voor actie!, hoor je meer over de propo-
sitie aan bedrijven. 

In deze rubriek spreken we iedere keer 
iemand aan die om wat voor reden 
dan ook de Waarderpolder bezoekt. 
Wij zijn benieuwd wat deze mensen 
in de Waarderpolder doen en wat 
voor gevoel zij bij het gebied hebben. 
Deze keer ontmoet Waardervol 
Martin Zevenbergen, projectmanager 
Elektrisch Deelvervoer bij iZoof Public 
Drive.

Waar zijn we nu?
We zijn hier bij de centrale van iZoof 
Public Drive. Dit is op het terrein van 
Spaarnelanden, maar met een aparte lo-
catie voor iZoof. Wij willen – nu, en voor 
de toekomst – de motor zijn achter een 
duurzame en plezierige leefomgeving 
voor burgers en bedrijven. 

Waarom ben je in de 
Waarderpolder?
Er is hier ruimte om te innoveren. Onze 
elektrische taxi’s staan hier en dit is de 
plek waar de chauffeurs hun dienst star-
ten. Ook is hier de ruimte voor onze help-
desk van de pilot iZoof Car Sharing. 
We zitten naast het milieuplein, en dat is 
mooi: daar komt iedere Haarlemmer wel 
eens. Wij hebben ook trailers die mensen 
kunnen huren. We zijn nog bezig om ons 
terrein te vergroenen en laadpalen op het 
parkeerterrein te plaatsen. 

Hoe vaak kom je hier?
Met het team zijn we 24/7 aanwezig. 
Onze elektrische taxi’s rijden dag en 
nacht, en daarom zijn hier altijd mensen.    

Wat vind je de mooiste plek in de 
Waarderpolder?
Het gebied rondom de Lichtfabriek. Haar-
lemmers realiseren daar mooie dingen en 
het terrein wordt verder ontwikkeld, ook 
met de komst van de nieuwe fietsbrug 
bijvoorbeeld. Als iZoof zijn we daar ook 
bezig met de realisatie van een mobility 
hub voor burger en bedrijfsleven.

Wat mis je nog in de 
Waarderpolder?
Een mobility hub! Een mobility hub waar 
gebruik gemaakt kan worden van elektri-
sche deelauto’s, elektrische fietsen, elek-
trische taxi’s en openbaar vervoer.

Wil je meer weten over iZoof Public Drive? 
Neem contact op via hello@izoof.com 

Hé, wat doe 
jij daar?

Onbeperkt aan de Slag is het grootste 
platform voor werkzoekenden met een 
arbeidsbeperking en werkgevers die 
voor hen openstaan, met bijna 8.000 
ingeschreven werkzoekenden en meer 
dan 100 aangesloten werkgevers. 

Uniek aan Onbeperkt aan de Slag is dat de men-
sen die er werken zelf een arbeidsbeperking 
hebben. Onder de naam Social Impact Spitsen 
zorgen zij voor de implementatie van Onbeperkt 
aan de Slag in de eigen regio. Machteld Cos-
see is onlangs in de regio Zuid-Kennemerland & 
IJmond gestart als Social Impact Spits. “Wij zijn 
deskundigen met ervaring die werkgevers helpen 

hun bedrijf meer inclusief en divers te maken. Wij 
weten wat het is om een beperking te hebben en 
zijn zelf het voorbeeld van wat wél mogelijk is.” 

Wat doet Onbeperkt aan de Slag?
“Werkzoekenden en werkgevers kunnen elkaar 
op het digitale platform ontmoeten, maar ook 
in den lijve op de Meet&Greets die wij wekelijks 
door het hele land organiseren”, zegt Cossee. Bij 
de Meet&Greets ontmoeten werkgevers en werk-
zoekenden met een arbeidsbeperking elkaar op 
basis van wederzijdse motivatie. Dat leidt regel-
matig tot onverwachte matches!”

Lukt het om nieuwe bedrijven te 
motiveren ook Onbeperkt aan de Slag 
te gaan?
Cossee: “Als Social Impact Spitsen geven wij in-
spiratiesessies voor werkgevers die nog niet eer-
der bezig zijn geweest met participatie en diver-
siteit. We hebben ook trainingen ontwikkeld voor 
recruiters en managers die te maken krijgen met 
medewerkers met een arbeidsbeperking. Verder 
is Onbeperkt aan de Slag onlangs gestart met 
de Ombudsman Werk&Participatie voor werk-
zoekenden met een arbeidsbeperking en werk-
gevers. Zo krijgen bedrijven vaak interesse om 
inclusiever te gaan werken.”  

Onbeperkt aan de Slag is een sociale onderne-
ming. Werkgevers betalen een kleine bijdrage 
om zich bij Onbeperkt aan de Slag aan te slui-

ten. Daarvoor kunnen zij Meet&Greets bezoeken, 
het digitale platform gebruiken en zichzelf daar 
zichtbaar maken als gemotiveerde en sociaal 
bewuste werkgever. Tevens kan de werkgever de 
Ombudsman Werk&Participatie, deskundig op 
dit gebied, bevragen en gerelateerde kwesties uit 
laten zoeken.

En wat doen jullie met SROI?
“Omdat Onbeperkt aan de Slag een sociale on-
derneming is, mogen bedrijven onze diensten 
in mindering te brengen op eventuele SROI-ver-
plichtingen. Dat maakt het extra interessant om 
met Onbeperkt aan de Slag samen te werken!” 

Koffie met Machteld
Onbeperkt aan de Slag is een landelijke 
aanpak met regionale uitvoering. Daar-
mee kunt u als werkgever profiteren van 
een aantal landelijke diensten zoals de 
Ombudsman, maar tevens in de regio Zuid-
Kennemerland&IJmond Meet&Greets be-
zoeken of eens een gesprek hebben met 
de eigen Social Impact Spits, Machteld 
Cossee. Zij vertelt u meer over de mogelijk-
heden!  

www.onbeperktaandeslag.nl / 
machteld@onbeperktaandeslag.nl 

Bedrijven maken verplicht gebruik van energiemeetdiensten. Weinig bedrijven 
staan stil bij de kosten daarvan en nog minder bij wat die data kunnen op-
leveren. Samen met Combined Traders uit de Waarderpolder gaat Parkma-
nagement daar verandering in brengen. 

Projectleider Groene Connecties, Stan Verstrae-
te: “Namens de bedrijven in de Waarderpolder 
geven wij energiemeetbedrijven de mogelijkheid 
om een gunstig aanbod te doen. Het meest voor-
delige aanbod brengen wij onder de aandacht bij 
bedrijven in de Waarderpolder die hierop kunnen 
inschrijven. Bedrijven hebben zelden een bewus-
te keuze gemaakt voor een meetbedrijf. Hierdoor 
laten ze geld liggen. Samen met Combined Tra-
ders kunnen wij inzicht geven in kansen voor 
energiebesparing én bedrijven een financieel 
voordeel bieden.”

Combined Traders is al sinds 2010 gevestigd 
in de Waarderpolder en is de laatste jaren flink 

gegroeid. Stefan Hooijer, directeur Combined 
Traders: “Wij richten ons op een slimme en 
duurzame toekomst voor de energiehuishou-
ding van bedrijven en organisaties. Dat doen wij 
door het toepassen van innoverende energiema-
nagementdiensten en deze diensten laten zich 
voornamelijk ondersteunen door data. Bij een 
collectieve uitvraag kunnen fors lagere tarieven 
gerealiseerd worden, met betere en slimmere 
meetapparatuur. De data die deze meter kan le-
veren is essentieel voor een slimme en duurzame 
toekomst. Voor veel bedrijven en organisaties is 
het zaak deze data op een ordentelijke wijze te 
gaan beheren of in ieder geval als ondernemer in 
handen te krijgen. Wij helpen ondernemers graag 

Voor gemotiveerd personeel met een arbeidsbeperking en een andere invulling van SROI

Onbeperkt aan de Slag in de regio 
Zuid-Kennemerland & IJmond

Energievoordeel voor 
bedrijven Waarderpolder

Kennissessie Energiebesparing 
bedrijven: tijd voor actie!
We kunnen er niet omheen: bedrijven moeten 
aan de slag met energiebesparing. Daarom 
organiseert Parkmanagement Waarderpolder 
op woensdag 14 november een kennissessie 
Energiebesparing bedrijven: tijd voor actie!

Tijdens de kennissessie vetrelen we je meer 
over de informatieplicht en de mogelijkhe
den om energie te besparen binnen jouw 
bedrijf. De Omgevingsdienst IJmond zal 
vertellen waar ondernemers vanaf 1 janu

ari 2019 aan moeten voldoen. Verder gaan 
we in op de voordelen die behaald worden 
door meetdiensten collectief in te kopen. 
Met het bedrijf Combined Traders uit de 
Waarderpolder werken we samen om bedrij
ven inzicht te geven in hun energieverbruik 
en welke acties ze kunnen nemen om dit te  
verminderen. 

Aanmelden: via waarderpodler.nl/agenda, of 
stan@waarderpolder.nl

Stan Verstraete, Projectleider Groene Connecties


